涉外家政公司的三折页彩页设计 

版式要求：
标准3折页，共6页。 

总体想法： 1文字为中英文

2.宣传册颜色要求：粉红色，体现家政的亲切感
2.作品有亲切感、美观、新颖，要求能体现出涉外家政员高素质和涉外家政公司完善管理的特点。 

公司名称：北京家福来劳务服务有限公司
Beijing Ayi Housekeeping Service Co,Ltd
公司的Logo:


如有配图（要结合折页内的内容，卡通、图片、照片都行）

1、设计想法

同总体的想法

2、文字内容
公司简介

家福来劳务服务有限公司成立于2003年初，是一家经工商行政管理局注册，具有独立企业法人资格的家政管理服务公司。我公司主要为在北京的外籍家庭和本地中、高档家庭，以及各国驻华使馆、国外企业驻华机构提供各种专业家庭劳务服务和清洁服务。我公司的服务质量高、管理到位，在北京的外籍人士中已经拥有较高的声誉。我们采用会员制的服务形式，目前已经有数百个家庭成为了我公司的会员，其中80%以上是外籍家庭。包括北京广播电台英语频道、北京电视台等多家新闻机构对我公司的服务进行了报导。 

我公司本着诚信为本的经营理念以及客户至上的服务态度，为您提供安全可靠的高质量的劳务服务，全面负责对服务员的管理、保险及体检，并聘请专业讲师对服务员进行定期的职业技能培训，完全解决了您的后顾之忧。相信经过我们的努力，一定能达到“提供完美服务”的最终目标。
服务特色

会员制
1. 我公司随时为会员提供高素质、诚信可靠的家政服务员。
2. 会员一次交纳会员费后将终身享受我公司专业的服务。
3. 会员可以无条件地更换家政服务员。
4. 如果会员的家人与服务员之间有语言交流障碍，我们提供免费的翻译服务。
5. 会员使用我公司其它服务可以享受价格优惠。
6. 我公司指定专门的家政顾问随时为会员提供相关的咨询和服务。
完善的管理

1. 所有的服务员上岗前都经过严格的培训。
2. 公司对已经上岗的服务员继续提供岗中陪训。
3. 对每一个新进入公司的服务员进行背景调查，以确保人员的可靠性。
4. 公司每年定期为服务员进行体检。
5. 所有上岗的服务员都有意外伤害保险，为所服务家庭免除后顾之忧。
Company’s profile

Registered with Beijing Municipal Administration for Industry and Commerce, Beijing Ayi Housekeeping Service Co., Ltd. was founded in early 2003 with independent corporate capacity. We provide various professional housekeeping and cleaning services for foreign families in Beijing, local families with middle and high-level income, foreign embassies and foreign enterprises in Beijing. Our quality services and management have won us a high reputation among the people from abroad. With the membership system that features our service, we have so far had hundreds of families as our members and 80% of them come from abroad. Some news media have carried newscast on our services, like Beijing TV Station and the English Channel of Beijing People’s Radio.
 Actuated by our management concept of integrity and our service philosoph integrity and our service philosophy of commitment to clients, we are proud of our reliable quality service. Besides the said full-service, we are responsible for the administration, insurance and physical check-up of our staff as well, and professional training programs carried by some specialists are given to our staff on a regular basis, so as to relieve you from all the worries at your home. We are confident that with our consistent efforts, we will be well positioned to provide perfect services for you
Service features.
Membership system
1. Reliable housekeepers are available at all times, and members may rest assured of their quality services.
2. Members will become our permanent members once the membership fees are paid.
3. Change of the housekeeper is free of charge for our members with no conditions added until you feel satisfied with the service.
4. In case there is a language barrier between a member’s family and the housekeeper, free interpretation service will be provided.
5. Members are entitled to have our other items of service at discounted rates.
6. Special housekeeping advisers shall be appointed for providing related advice and service for our members。

Perfect management
1 All of our housekeepers shall go through strict pre-job training before performing their works.
2. On-job training shall also be given to our housekeepers.
3. Our newly recruited housekeepers shall undergo some survey on their family and relative background for the purpose of making their credibility assured.
4. Our housekeepers shall go through health checkups each year.
5. All of our housekeepers shall be insured against personal accidents to let you free of worries.
联系方式
地址：北京市朝阳区酒仙桥路13号三峡招商大厦213A室
电话   010-64345647

                     010-64345648

             传真    010-64345648

网址：www.bjayi.com

           电子信箱:service@bjayi.com

Contact us:

Address:312Asanxia zhaoshang Building No.13 jiouxianqiao Road,Chaoyang District,Beijing.
Tel  010-64345647

010-64345648

Fax  010-64345648

Website：www.bjayi.com

E-mail:service@bjayi.com

